

中国外语教育

Foreign Language Education in China

第2卷 第1期 2009年2月

目 录

外语学习者与外语学习研究

大学生基础阶段英语学习与认同变化跟踪——综合大学英语专业样本报告

..... 高一虹 刘 璐 修立梅 丁林棚 3

外语学习动机与英语专业学生英语成绩的关系初探..... 饶耀平 王晓青 11

二语习得焦虑、自我控制与二语习得的相关研究..... 刘凤阁 24

外语教师与外语教学研究

地方高校青年英语教师的教学信念及其专业发展检视..... 陈艳清 41

英语“主题例证型”语篇模式探析..... 吴敏之 52

高职英语教学中师生关系调查和分析..... 夏章洪 60

外语课程研究

研究生专业课程教学的反思——寻找自己的风格..... 蓝 纯 67

外语测试与评估研究

动态测验的理论在外语测试中的应用..... 赵秦岭 徐 浩 高彩凤 73

English Abstracts 82

本刊稿约..... 85

Foreign Language Education in China

Vol. 2, No. 1, February 2009

Contents

Chinese students' English learning and identity changes in the first two college years—A longitudinal study on English majors in a comprehensive university	Gao Yihong, Liu Lu, Xiu Limei, Ding Linpeng 3
A study on the relationship between English majors' L2 motivation and their English achievement	Rao Yaoping & Wang Xiaoqing 11
A study on relationships between SLA anxiety, self-control and SLA proficiency	Liu Fengge 24
Beyond teaching: An exploratory survey of the beliefs of young EFL teachers of provincial universities and the processes of their professional development.....	Chen Yanqing 41
On the thesis-example pattern in the English text.....	Wu Minzhi 52
Investigation and analysis of the teacher-student relationship in vocational college English teaching and learning.....	Xia Zhanghong 60
Reflections on teaching content courses to postgraduates—Looking for an appropriate teaching style	Lan Chun 67
An application of the theory of dynamic testing in foreign language assessment	Zhao Qinling, Xu Hao & Gao Caifeng 73
English Abstracts.....	82
Submission Guidelines	85